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GEMEENTE HOLSBEEK 
ZITTINGSVERSLAG VAN DE GEMEENTERAAD 

 
ZITTING VAN 17 NOVEMBER 2020 
__________________________ 

Aanwezig: 
Ann Spaepen, voorzitter 
Hans Eyssen, burgemeester 
Rudy Janssens, Bram Van Baelen, Anne Van Goidsenhoven, Herman Theys, schepenen 
Nadine Van Horebeek, Pieter Coosemans, Herman Van Criekingen, Kim Theys, Hans Miseur, Kim 
Donders, Charlot Op de Beeck, Robbe Dupont, Kwinten Van Dessel, Jo Vanmechelen, Sabine Wyns, 
Suzy Vanderheyden, Anja Peeten, raadsleden 
Ria Verstraelen, algemeen directeur 
 
Verontschuldigd: 
Achille Claes, raadslid 
 
Afwezig: 
Annelies Vander Bracht, raadslid 

 

 
Raadslid Robbe Dupont sluit aan bij de zitting vanaf de bespreking van agendapunt 7. 
Raadslid Kwinten Van Dessel sluit aan bij de zitting vanaf de bespreking van agendapunt 7. 
Raadslid Anja Peeten sluit aan bij de zitting vanaf de bespreking van agendapunt 13. 

 
 
De voorzitter opent de vergadering om 20u. 
 
De voorzitter vraagt of er opmerkingen zijn bij het zittingsverslag van de vergadering van 13 oktober 
2020. Elk raadslid heeft het recht om tijdens de vergadering opmerkingen te maken over de redactie 
van het zittingsverslag van de vorige vergadering.  Als die opmerkingen worden aangenomen, dan 
wordt het zittingsverslag in die zin aangepast. 
 
 
Tijdens deze fase van de federale noodplanning met maatregelen ter preventie van de verspreiding 
van het coronavirus COVID-19 vergadert de gemeenteraad virtueel. Op basis van het 
burgemeesterbesluit van 2 november 2020, bekrachtigd door de eerstvolgende gemeenteraad van 
17 november 2020, vindt deze gemeenteraad om redenen van volksgezondheid plaats in hybride 
vorm. Pers en publiek werden uitgenodigd om de fysieke zitting in de raadzaal bij te wonen. Voor het 
overige worden voor deze zitting ook alle regels inzake de gebruikelijke openbaarheid toegepast 
(termijn van oproeping, inzage in dossiers, tegensprekelijk debat, openbaarheid,...).De gemeenteraad 
verloopt via een systeem van videoconference met de tool microsoft teams. Alle leden van 
gemeenteraad en de algemeen directeur, zijn voor de agendapunten waarop ze als 'aanwezig' zijn 
geregistreerd in de notulen, virtueel aanwezig, incl. geluid tijdens de mondelinge stemmingen. De 
raadsleden die omwille van een belangenconflict bij een bepaald agendapunt niet mogen deelnemen 
aan de bespreking, noch aan de stemming over dit punt hebben hun microfoon uitgeschakeld bij de 
behandeling van deze punten en komen niet in beeld.  
De voorzitter opent de virtuele vergadering om 20u. Zij overloopt eerst kort met de raadsleden de 
afspraken uit de leidraad digitaal en virtueel vergaderen, die samen met de agenda op 9 november 
aan alle raadsleden werd verspreid en die als bijlage aan deze vergadering blijft gekoppeld. 
 

Openbare zitting 
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SEC11-201117R 
01 POLITIEVERORDENING - PANDEMIE COVID-19 - ORGANISATIE ZITTINGEN BESTUURSORGANEN 

GEMEENTE EN OCMW - BEKRACHTIGING 
N-VA-raadslid Sabine Wyns vraagt waarom het bestuur de gemeenteraad niet livestreamt? Dit kan 
volgens haar relatief eenvoudig via You Tube en heel wat gemeenten in de omgeving doen het al. Het 
komt de openbaarheid van bestuur ten goede. 
Burgemeester Hans Eyssen (CD&V) antwoordt dat een livestream van de raden nu niet kan : 
• op dit ogenblik zijn er andere prioriteiten voor de inzet van personeel : 

◦ de externe IT-er moet nu voorrang geven aan projecten die het de medewerkers moeten 
toelaten om (ook van thuis uit) vlot hun werk te kunnen blijven doen 

◦ bij een livestream moet er de avond zelf ook telkens een extra personeelslid bij de raad 
aanwezig zijn om technische assistentie te bieden. 

• De publieke belangstelling voor de raden blijft doorgaans beperkt tot een paar toeschouwers. 
Wij kunnen hen en de pers volledige openbaarheid van bestuur garanderen door hen toe te laten 
in de gemeenteraadzaal. Burgers die interesse tonen in het debat kunnen dit coronaproof in de 
raadzaal volgen. 

 
 
SEC23-201117R 
02 POLITIEVERORDENING - PANDEMIE COVID-19 - TOELATING INDIVIDUELE MARKTKRAMEN - 

WEKELIJKSE MARKT - BEKRACHTIGING 
Tijdens de zitting richt de voorzitter zich bij de bespreking van de punten volledig naar de afspraken 
inzake digitale voorbereiding van de agendapunten door de raadsleden, zoals opgenomen in de 
leidraad voor digitaal en virtueel vergaderen.  
• Een agendapunt dat in het elektronisch systeem voor vergaderbeheer meeting.mobile door alle 

raadsleden met een 'ja, in orde' is aangevinkt, wordt niet meer besproken, noch toegelicht 
tijdens de zitting. Er wordt voor dit punt meteen overgegaan tot de stemming. 

• Indien een raadslid bij de digitale voorbereiding in het elektronisch systeem voor vergaderbeheer 
heeft aangegeven, dat hij/zij dit agendapunt wil bespreken of hierbij toelichting wil geven? Dan 
geeft de voorzitter het betrokken raadslid bij de behandeling van dit agendapunt eerst het 
woord. 

Voor de agendapunten 2 tot en met 6 heeft geen enkel raadslid om bespreking of toelichting 
gevraagd. De voorzitter vraagt vervolgens de gezamenlijke stemming voor deze agendapunten. 
 
 
SEC11-201117R 
03 IGO - ALGEMENE VERGADERING - 11 DECEMBER 2020 - MANDAATBEPALING 
 
 
SEC11-201117R 
04 HOFHEIDE - BUITENGEWONE ALGEMENE VERGADERING -  16 DECEMBER 2020 - 

MANDAATBEPALING 
 
 
SEC11-201117R 
05 INTERLEUVEN - BUITENGEWONE ALGEMENE VERGADERING - 16 DECEMBER 2020 - 

MANDAATBEPALING 
 
 
FIN15-201117R 
06 AGENTSCHAP BINNENLANDS BESTUUR - GOEDKEURING JAARREKENING 2018 
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CVT42-201117R 
07 RETRIBUTIEREGLEMENT GEMEENTELIJKE SOCIO-CULTURELE INFRASTRUCTUUR - GOEDKEURING 

AANPASSINGEN 
Raadslid Jo Vanmechelen (N-VA) leest dat dit reglement o.a. zal worden bekendgemaakt via sociale 
media. Om welke sociale media gaat dit dan? Ondanks aandringen van de N-VA heeft de gemeente 
nog steeds geen eigen facebookpagina? 
Schepen van informatie, Bram Van Baelen, geeft aan dat de gemeente verschillende eigen 
doelgroepfacebookpagina's beheert (jeugd, sport, toerisme,...). De FB-pagina beheerd door de 
cultuurambtenaar is zeker geschikt om dit aangepaste retributiereglement op te delen. 
Raadslid Sabine Wyns meent dat er meer structuur zou kunnen gebracht worden in de informatie op 
de website i.v.m. de verhuur van de socio-culturele infrastructuur. Het is voor de gebruiker niet 
makkelijk om het overzicht te bewaren. Tarieven staan nu vb. verspreid over verschillende 
reglementen, tarievenlijsten en in de software voor de verhuur van zalen. Eén overzichtelijke 
tarievenlijst en één gedetailleerde inventaris van de zalen die in onze gemeente kunnen gehuurd 
worden zou het de gebruiker veel makkelijker maken. De reservatiesoftware op de website zou ook 
informatie moeten bevatten over de zalen die private verenigingen in onze gemeente ter beschikking 
stellen. 
Schepen Bram Van Baelen geeft toe dat de tarieven nog duidelijker en uniformer op de website 
zouden kunnen worden geafficheerd. De nieuwe reservatiesoftware biedt voor de burgers nu ook 
een duidelijke houvast over de beschikbaarheid van de zalen en de faciliteiten die deze bieden met 
telkens de gekoppelde tarieven. Het Buurthuis (met al zijn modules) wordt nu kortelings ook via dit 
zaalreservatiesysteem aangeboden. Of we in deze software ook zalen van externen kunnen 
opnemen? Dat is niet evident en dit zou alleszins aanzienlijke extra IT-inspanningen en uitgaven 
vergen, o.a. qua beheer van de toegangen en betaalfaciliteiten. 
Sabine Wyns geeft aan dat de tarieven voor de huur van het Buurthuis in vergelijking met andere 
gemeenten vaak hoger liggen. Een koffietafel in het Buurthuis kost 400 euro. Het lijkt aangewezen 
om de tariefstructuur voor de keuken nog verder op te splitsen : een koffietafel is geen eetdag. 
Schepen van cultuur Herman Theys (Groen) geeft aan dat er heel wat overleg en aftoetsing aan de 
nieuwe tarievenstructuur voor het Buurthuis zijn voorafgegaan. De prijzen zelf blijven in dezelfde 
grootte-orde als voorheen. 
Burgemeester Hans Eyssen bevestigt dat de tarieven voor het Buurthuis over de jaren heen quasi 
gelijk blijven. Een koffietafel in het Buurthuis kost de inwoner ook slechts 200 euro (tarief niet-
commerciële activiteit) en geen 400 euro. 
 
 
ROM18-201117R 
08 OVERHEIDSOPDRACHT - DIGITALE COMMUNICATIETOOL - RAAMOVEREENKOMST VERA - 

GOEDKEURING 
Jo Vanmechelen vraagt wie het participatieplatform zal beheren? 
Hans Eyssen antwoordt dat het platform nu wordt aangeschaft in het kader van de uitwerking van de 
ruimtelijke uitvoeringsplannen voor de dorpskernen. De medewerkers van de dienst omgeving 
(intern en extern van Interleuven) zullen eerst met dit platform werken. Andere participatietrajecten 
kunnen later volgen. Het voeden van het platform en het opvolgen van de input is wel zeer 
arbeidsintensief. We hebben als kleine gemeente zeker niet de ruimte om het platform doorlopend 
voor steeds nieuwe thema's te gebruiken. Voor installatie (incl. het gebruiksklaar zetten van het 
platform i.f.v. de noden en huisstijl van de gemeente) en het gebruik van het platform in het eerste 
jaar betaalt de gemeente 5.000 euro, excl. btw. Nadien is er een jaarlijkse fee. Schepen van 
informatie Bram Van Baelen is de schepen die het gebruik van het platform opvolgt in overleg met de 
schepen die een bepaald project trekt. Voor ruimtelijke ordening is dit de burgemeester zelf. 
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Sabine Wyns vindt dit een goede investering. De inwoners moeten wel geïnformeerd worden over de 
mogelijkheden van het participatieplatform opdat ze het zouden gaan gebruiken. Zij suggereert als 
thema ook 'waar gaat mijn belastinggeld naar toe?'. 
 
 
OWG21-201117R 
09 OVERHEIDSOPDRACHT - HERINRICHTING DORP NIEUWRODE - GOEDKEURING EINDAFREKENING 
Er werd geen toelichting, noch een bespreking van dit agendapunt gevraagd door de raadsleden. De 
voorzitter gaat onmiddellijk over tot de stemming over dit agendapunt. 
 
 
OWG21-201117R 
10 OVERHEIDSOPDRACHT - AANKOOP SCHOOLBUS - GOEDKEURING LASTVOORWAARDEN EN 

GUNNINGSWIJZE 
Jo Vanmechelen vraagt of in het kader van de klimaatdoelstellingen ook de aankoop van een 
elektrische bus, een hybride of een waterstofmodel werd overwogen? 
Schepen van infrastructuur, Rudy Janssens (CD&V), antwoordt dat het college zeker deze 
alternatieven heeft onderzocht. Het type schoolbus dat de gemeente nodig heeft kost in de 
dieselversie (best beschikbare technologie) 285.000 euro. De elektrische alternatieven zijn 
momenteel enkel nog maar in een lijnbusversie beschikbaar (met lage vloer) en kosten tussen de 
450.000 en 500.000 euro. De markt voor elektrische touringcars en schoolbussen staat duidelijk nog 
in de kinderschoenen. Hetzelfde geldt voor de hybride en waterstofbussen.  
 
 
ROM18-201117R 
11 SAMENROEPING GECORO 
Dit voorstel werd op verzoek van de N-VA-fractie toegevoegd aan de agenda. 
Sabine Wyns licht het voorstel toe. Ze verwijst in haar toelichting ook uitgebreid naar het concrete 
bouwproject Schaliëndak. 
Burgemeester Eyssen reageert namens de meerderheid op het N-VA-voorstel : 
• Corona heeft een belangrijke impact op de Gecoro-werking. De samenstelling is moeizamer 

verlopen en een digitale startvergadering is voor een nieuw samengesteld team ook geen ideale 
aftrap. Het is alleszins ook de wens van het bestuur om deze startvergadering zo snel mogelijk te 
houden, van zodra Corona het fysiek weer toelaat.  

• Het bestuur kan de artikelen 1 t.e.m. 3 van het N-VA-voorstel niet goedkeuren, omdat deze in 
strijd zijn met Vlaamse regelgeving omtrent de inrichting van de Gecoro. 
Zo is het niet de bevoegdheid van de gemeenteraad om de Gecoro instructies te geven. De 
gemeenteraad heeft niet het recht om de agenda van dit adviesorgaan te bepalen en ook niet 
het recht om de vergadermomenten te bepalen. De gemeenteraad kan -maar enkel in die 
dossiers waarvoor de raad zelf bevoegd is- een advies vragen aan de Gecoro. Het verlenen van 
omgevingsvergunningen is een bevoegdheid die bij decreet is toegewezen aan het college van 
burgemeester en schepenen.  
Het college heeft de intentie om de Gecoro ook in het dossier Schaliëndak om (erfgoed)advies te 
vragen. Op dit ogenblik kan dit niet want de nieuwe aanvraag moet nog ingediend worden. 

• De bestuursmeerderheid zal de artikelen 4 en 5 van het N-VA-voorstel evenmin goedkeuren. 
Deze zijn overbodig : 
◦ dat de Gecoro ook optreedt als adviesraad voor erfgoed (artikel 4 van het voorstel) werd 

reeds eerder dit jaar door de raad beslist in januari. 
◦ Dat de Gecoro advies moet geven in het kader van de totstandkoming van een RUP (art. 5 

voorstel) is een decretale verplichting. 
De burgemeester roept de raadsleden op om het N-VA-voorstel om voormelde redenen te 
verwerpen. 
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Raadslid Hans Miseur vindt de oproep van de burgemeester dubbel : 
• raadslid Wyns heeft een punt. Het kan toch geen kwaad dat de gemeenteraad dingen zou 

goedkeuren, waar het college sowieso zelf achter staat? De gemeenteraad zou hierin net het 
standpunt van/de zienswijze van het college bekrachtigen. 

• Terwijl de burgemeester nu net oproept om hier tegen te stemmen. 
Hans Eyssen herhaalt dan waarom het voorstel van N-VA moet worden verworpen : 
De Gecoro kan nu niet dringend door de gemeenteraad samen geroepen worden met het oog op de 
bespreking van het dossier Schaliëndak omdat :  
• er nog geen nieuw omgevingsdossier is ingediend door de bouwheer. 
• Omdat het verlenen van een omgevingsvergunning niet tot de bevoegdheid van de 

gemeenteraad behoort. Enkel het college kan de Gecoro hierover om advies vragen en het 
college was dit ook al de tijd al van plan. 

• Omdat het instrueren van de Gecoro over het tijdstip van vergaderen, over de agenda en over de 
werking geen bevoegdheid is van de gemeenteraad. Deze adviesraad is ingesteld op grond van 
een Vlaams decreet en men moet de autonomie van deze adviesraad in zijn werking respecteren. 

 
 
ROM30-201117R 
12 CHARTER WERFTRANSPORT - SCHOOLOMGEVING 
Jo Vanmechelen leidt het toegevoegd agendapunt namens N-VA in. 
Schepen van verkeer, Herman Theys reageert op het voorstel van besluit namens de meerderheid. 
• Dat er afspraken worden gemaakt met aannemers in het kader van veilige werftransporten in 

schoolomgevingen is zeker een goede zaak met het oog op de verkeersveiligheid 
• De afspraken zoals die zijn opgenomen in het standaardcharter dat N-VA nu voorlegt bevat 

echter een aantal bepalingen die praktisch zeer moeilijk haalbaar zijn met de beperkte middelen 
waarover de gemeente beschikt. O.a. de communicatieverplichtingen die in art. 1 voor elk 
individueel werfdossier in de buurt van een school worden opgelegd zijn te zwaar. 

• De vermeldingen van art. 3 en art. 4 van het charter zou het bestuur wel kunnen opnemen als 
voorwaarden in omgevingsvergunningen van werven in de buurt van de school. Extra 
voorzichtigheid voor werfverkeer in de buurt van een school wordt zo meer dwingend in een 
individuele omgevingsvergunning opgelegd, dan dat we een algemeen charter zouden 
voorleggen. Een plan van aanpak rond het plaatsen van bouwkranen en stellingen, zou vb. 
kunnen worden gevraagd. 

• De verplichtingen die in art. 5 en 6 van het charter aan de aannemers worden opgelegd, zijn zo 
vanzelfsprekend voor vakmannen als goede praktijk of zijn zelfs gereglementeerd. Welke 
toegevoegde waarde biedt het dat het gemeentebestuur deze ook nog in een apart charter zou 
goedkeuren? 

Jo Vanmechelen vindt het jammer dat het charter niet door Holsbeek zal worden onderschreven. We 
blijven hiermee achter op andere gemeenten in de omgeving, aldus het raadslid. 
Hans Miseur voelt de argumentatie van schepen Theys aan als : "de verplichtingen die het charter 
oplegt kosten ons teveel werk. En dus is verkeersveiligheid minder belangrijk". 
Burgemeester Eyssen vindt deze voorstelling van raadslid Miseur zeer populistisch. Hij geeft aan dat 
het bestuur in Holsbeek dagelijks werkt aan verkeersveilligheid op het terrein. Het bestuur pikt uit dit 
charter zeker ook die dingen op die haalbaar zijn en voert die ook uit in de praktijk. Dat is iets heel 
anders dan in het oog van de pers en het publiek een papieren document onderschrijven waarvan je 
op voorhand als bestuur weet dat het slechts voor 50% realiseerbaar is. Daarin kiest elk lokaal 
bestuur zijn eigen pad. 
 
 
OWG21-201117R 
13 VERKEERSREMMENDE CONFIGURATIES SCHOOLOMGEVINGEN 
Jo Vanmechelen licht het voorstel van besluit namens N-VA toe. 
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Schepen van verkeer Herman Theys geeft aan dat de meerderheid dit voorstel volop zal 
ondersteunen. Over de kleuren die voor de uitvoering worden gebruikt, moet wel nog overlegd 
worden... 
Jo Vanmechelen geeft nog toelichting bij de voordelen van een uitvoering van deze wegmarkeringen 
met een thermoplastische pasta. Gladheid van het wegdek is een mogelijk nadeel, maar speelt veel 
minder bij deze kleine oppervlakten. De door onze gemeente bij overheidsopdracht aangestelde 
leverancier is zeker ook vertrouwd met dit procédé. 
 
 
14. VRAGENKWARTIER 
De voorzitter van de gemeenteraad opent het vragenkwartier. 
De 9 vragen voor het vragenkwartier werden conform de leidraad voor digitaal en virtueel 
vergaderen door de raadsleden bezorgd aan de algemeen directeur vandaag om 12u. De algemeen 
directeur heeft deze vragen, in volgorde van binnenkomen, vervolgens in één document aan de 
raadsleden verspreid via e-mail. 
De voorzitter geeft tijdens het vragenkwartier telkens eerst het woord aan de vraagsteller en 
vervolgens aan een lid van het schepencollege voor een antwoord van het bestuur. 
 
Vraag van raadslid Sabine Wyns : Kan er opnieuw een belronde georganiseerd worden voor 80-
plussers? 
Schepen Rudy Janssens antwoordt dat een medewerker van de dienst burgerzaken tijdens de eerste 
lockdown in het voorjaar een belactie heeft gedaan. Het is zeker te overwegen om dit nog een 
tweede keer te doen. Kunnen we prioriteiten leggen op basis van de ervaringen tijdens de eerste 
belronde? Het team burgerzaken is momenteel slechts voor 75% bestaft. Binnen een paar weken 
start een nieuwe kracht. 
 
Vraag van raadslid Sabine Wyns : Hoe zit het met de uitval bij DGAT en poetshulpen? Zijn er veel 
afzeggingen? Zijn er veel hulpen zelf ziek gevallen? Is er telefonisch contact met cliënten die 
afhaakten? 
Schepen van welzijn, Anne Van Goidsenhoven (Open Vld) brieft de raadsleden op basis van de input 
van de celhoofden gezinszorg en huishoudhulp. 
Het aantal afzeggingen binnen de dienst gezinszorg is beduidend lager dan tijdens de eerste golf. Het 
gaat momenteel over 3 cliënten die hun wekelijkse hulp afzeggen. We hebben op de dienst nog geen 
besmettingen. Niet bij de medewerkers en niet bij de zorgvragers. 1 verzorgende moest in 
quarantaine omdat ze in aanraking was gekomen met een besmette persoon, buiten de 
werkomgeving. Soms moet een verzorgende noodgedwongen last minute af afmelden omwille van 
opvang voor de eigen kinderen, als die tijdelijk niet meer naar school kunnen. We stellen vast dat 
cliënten de dienst niet op de hoogte brengen wanneer iemand uit hun naaste omgeving positief 
getest is of in quarantaine moet. Zo staat de verzorgende dan ten onrechte bij de cliënt, met de 
nodige stress, of horen we het achteraf. Sinds vorige week maandag is opnieuw de babbeltelefoon 
opgestart. Een collega waar de cliënt heeft afgezegd wegens angst voor covid, belt elke maandag 
namiddag de cliënten gezinszorg op, ook de cliënten die hun hulp geannuleerd hebben. Op dit 
ogenblik liggen er een aantal cliënten in het ziekenhuis, niet covid gerelateerd, waardoor er toch wel 
wat gaten in de planning zijn. Omdat andere cliënten nu niet geneigd zijn om extra hulp te nemen 
(want ze kunnen toch nergens naar toe of ze willen nu niemand anders), springt een verzorgende 
occasioneel bij in het woonzorgcentrum Sint-Margaretha. 
Dienstverlening huishoudhulp : Begin september waren er ongeveer 10 gezinnen nog niet terug 
opgestart. In deze groep zitten gezinnen met jonge kinderen waarvan beide ouders thuiswerken en 
oudere cliënten die omwille van hun medische problematiek geen risico's willen nemen of waarvan 
de kinderen niet willen dat er iemand over de vloer komt. De voorbije 2 weken zijn er wat extra 
afzeggingen, maar zeker niet in de mate van de eerste golf. Momenteel zijn er 20 opschortingen 



 

Zittingsverslag gemeenteraad  7 / 9 

(inclusief de 10 waarvan hierboven sprake) en 3 diensten waarvan de frequentie verminderd is. Er 
zijn voorlopig geen problemen met de planning : 
• veel minder afzeggingen 
• huishoudhulpen hebben nog een beetje vakantie staan dat ze nu inplannen op momenten dat er 

geen dienst zou zijn 
• er is in de praktijk sinds september 0,5 VTE afgebouwd aan huishoudhulp (deeltijds werken en 

interne mutatie). 
Ook in deze dienstverlening zijn er tot op heden geen besmettingen bij de medewerkers, noch bij de 
cliënten.  
Er zijn afspraken gemaakt met de cliënten die hun hulp voor langere periode hebben afgemeld. Zeer 
regelmatig wordt getoetst of een heropstart kan. 
 
Vraag van raadslid Sabine Wyns : Dierenwelzijn : Is het ondertekende charter ondertussen 
opgestuurd naar de provincie en waarom was dit vorig jaar niet gebeurd? Wanneer kan het 
meldpunt dierenverwaarlozing op de website van de gemeente gezet worden? 
Schepen van dierenwelzijn, Herman Theys bevestigt dat het ondertekend document werd 
opgestuurd. Uit feedback van de provincie blijkt dat de gemeente reeds voor 99,9% van de 14 punten 
in orde is. Het meldpunt op de website is in ontwikkeling.  
 
Vraag van raadslid Sabine Wyns : De buurt Zagerijwijk vraagt een onderhoud van het speeltuintje 
Zagerijwijk o.a. grasveld. Wanneer kan dit gepland worden? 
De burgemeester antwoordt dat niet alleen het onderhoud van het speelplein moet geëvalueerd 
worden, maar wel het speelplein op deze locatie op zich. Een dergelijk gesprek met de 
buurtbewoners komt er zodra corona een vergadering hierover weer toelaat. 
 
Vraag van raadslid Sabine Wyns : Corona hakte de voorbije maanden hard in op het 
verenigingsleven. Vlaanderen voorziet nu 98.279,95 euro voor de sport-, jeugd- en 
cultuurverenigingen in Holsbeek. Een aantal gemeenten hebben al een verdeelsleutel klaar voor hun 
verenigingen, bij ons is dat nog niet het geval. Hoe ver staat jullie hiermee? Gaan jullie werken met 
een forfaitaire ondersteuning?  We hopen alleszins dat het gemeentebestuur oren heeft naar de 
bekommernissen van de verenigingen, maar ook rekening houdt met de effectief gemaakte kosten 
sinds de coronacrisis. Wij willen graag een aantal uitgangspunten voorop stellen, die mee kunnen 
voorgelegd worden aan de desbetreffende adviesraden. 
• Stimuleer vanuit de gemeente om creatief te zijn, om zelf activiteiten en nieuwe initiatieven te                    

organiseren. Enkele voorbeelden: 
◦ om ademruimte te creëren en de heropstart van de werking te stimuleren kan de gemeente 

haar vrijetijdsinfrastructuur volledig gratis ter beschikking stellen van alle erkende niet-
commerciële verenigingen voor het jaar 2021. 

◦ Stel projectsubsidies op voor organisatoren per project/per type activiteit. 
• Veel verenigingen hebben extra onkosten gehad. Het is belangrijk dat die financiële ademruimte 

krijgen. Enkele voorbeelden:  
◦ 2 euro/lid subsidie 
◦ subsidie vaste kosten.  

• Verenigingen die echt acute nood hebben aan grotere financiële ondersteuning, moeten verder 
geholpen worden. Dit dient echter duidelijk aangetoond te worden. 

Schepen van jeugd, Bram Van Baelen, vermeldt dat onze gemeente alle beschikbare middelen uit het 
noodfonds voor 100% laat terugkeren naar de verenigingen. In tegenstelling tot heel wat andere 
lokale besturen doen we hier geen voorafname voor eigen specifieke corona-uitgaven. Het 
reglement is ook zeer participatief tot stand gekomen. Er is voldoende tijd genomen om de 
verdelingsprincipes met alle belanghebbenden af te stemmen. Het reglement zelf wordt op de raad 
van december voor goedkeuring voorgelegd. Het wordt ook vooraf nog besproken in een 
raadscommissie. 
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Vraag van raadslid Sabine Wyns : FLEX Court : ik verneem nog altijd dat kinderen zich serieus pijn 
doen aan de FLEXmat op het terrein van de chiro Kortrijk-Dutsel. Is dit al bekeken?  
Bram Van Baelen antwoordt dat hij in september reeds met de chiro en de jeugdconsulent over het 
probleem heeft samen gezeten met de aannemer. Er wordt bekeken wat hier aan herstel mogelijk is. 
 
Vraag van raadslid Sabine Wyns : Het is alom geweten dat Tveldeke hoognodige renovatiewerken 
gaat uitvoeren. Aangezien jeugd en jeugdwerking ons ook nauw aan het hart ligt, zijn we uit interesse 
eens een kijkje gaan nemen in Tveldeke om ons een beeld te vormen van de werken. Een 
enthousiaste ploeg heeft ons een prachtig plan van aanpak voorgesteld, dat we uiteraard ten volle 
steunen. In hoeverre heeft het bestuur deze plannen en mogelijke subsidies bekeken?  
Bram Van Baelen antwoordt dat hij in september een startvergadering met Tveldeke heeft gehad. Op 
basis van het gemeentelijk subsidiereglement komt dit verbouwproject in aanmerking voor 50% 
subsidiëring op zicht van de ingestuurde investeringsfacturen. In 2021 zullen de eerste uitgaven 
gebeuren en op voorlegging van de facturen wordt telkens een deel van de subsidie uitbetaald.  
 
Vraag van raadslid Sabine Wyns : Aangezien er geen seniorenfeest geweest is, kunnen de jubilarissen 
van bruiloften van 2020 misschien een vermelding krijgen in de Hi van januari? Of is het een idee om 
de jubilarissen van januari 2021 telkens tweemaandelijks te vermelden in de Hi? 
Schepen van feestelijkheden Rudy Janssens antwoordt dat op advies van de seniorenraad de 
jubilarishuldiging wordt losgekoppeld van het seniorenfeest. Op dit ogenblik laat corona ons niet toe 
om met de jubilarissen samen te komen om deze te huldigen. Het 'hoe', 'wat' en 'wanneer' van deze 
huldiging met de raadsleden erbij staan nog niet vast. Ideeën zijn zeker welkom. Inmiddels zijn de 
bloemenwinkels terug open en krijgen de jubilarissen al een bloemetje. Het publiceren van de namen 
van de koppels in het informatieblad laten de GDPR-richtlijnen niet toe. 
 
Vraag van raadslid Jo Vanmechelen : Graag een stand van zaken i.v.m. de aankoop van de gronden 
RUP Bruul. In het zittingsverslag van de GR 13 oktober ll. werd vermeld dat de notaris 3 data had 
meegegeven om de verkoopsakte te ondertekenen. De andere partijen, verkoper en de gemeente, 
bevestigden dit, waardoor het gemeentebestuur ervan uitging dat de akte notarieel ging verleden 
worden. Zijn nu alle gronden aangekocht en wat zijn de volgende stappen in het RUP? 
Schepen van sport, Bram Van Baelen, antwoordt dat de verkoper inmiddels bij de notaris is langs 
geweest. We wachten nu op de feedback van de notaris. 
 
 
 
Er worden tijdens de zitting geen opmerkingen gemaakt bij  
• de notulen  
• het zittingsverslag 
uit de gemeenteraadszitting van 13 oktober 2020. Beide documenten worden bijgevolg conform art. 
32 van het Decreet lokaal bestuur als goedgekeurd beschouwd. 
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De voorzitter sluit de vergadering. 
Aldus gedaan in bovenvermelde zitting. 
  
Algemeen directeur Voorzitter 
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